
                                                                                             Gliwice, 16.10.2024 r.  

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydent Miasta Gliwice  

 

 

  

Przy betonowaniu placu przed dworcem PKP była władza zapomniała o osobach 

niedowidzących i niewidomych. 

Wykonano namiastkę linii prowadzących i pola uwagi. 

Po moich i i PZN wnioskach podjęto temat. 

Przyklejono z tworzywa sztucznego elementy linii prowadzących i pól uwagi, 

które po krótkim czasie odpadły.  

Przyczyna zły klej. 

Wykonano kolejne klejenie elementów i co się dzieje? 

Znowu odpadają. 

Proszę uprzejmie spojrzeć na zdjęcia.  

 

Proszę udzielić odpowiedzi: 

 

- czy te prace naprawcze są wykonywane przez wykonawcę prac budowlanych 

przed dworcem? 

- czy płaci za to gliwicki podatnik?  

- czy te prace są objęte gwarancją? 

- jeżeli naprawy wykonywane są w ramach gwarancji, to  kto będzie płacił za 

klejenie płytek po okresie gwarancji? 

  

 

  

  

                                                                                  Jan Pająk 

                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice 
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